
 

 Referat fra møte i lokalt arbeidsmiljøuvalg, LAMU ved  

Institutt for medisinske basalfag IMB  
Tirsdag 17.12.12, kl. 13.00-14.30, rom 2240 (Avd for biokjemi).  

 

 

Tilstede fra arbeidstaker: 

Cathrine Flesche LAMU-leder, ledende verneombud, verneombud 
for administrasjonen, biostatistikk og ernæring 
 

Marian Berge Andersen LAMU-medlem, verneombud i Avd for fysiologi 
 

Observatører:  

Marit Sandvik Verneombud i Avd for ernæringsvitenskap 

Wendi Jensen Verneombud i Avd for anatomi 

Sophia Salicath Verneombud i Avd for biokjemi 

Ole Henrik Alstad Teknisk avdeling 

Daniel Barth Studentrepresentant 

 

Tilstede fra ledelsen: 

Eva Helene Mjelde                              Administrasjonssjef, LAMU-medlem 

Jan Gunnar Bjålie         Instituttleder, LAMU -medlem 

 

Forfall: 

Ali Fakheri Verneombud Mekanisk verksted 

Katja Elisabeth Isaksen Verneombud i Avd for komparativ medisin 

Gunnar Hoel Teknisk avdeling 

Anne Skotte HMS-koordinator, sekretær for LAMU 

 

Referent:  Cathrine Flesche 

 

1. Godkjenning av innkalling 

Ingen innsigelser 

 

2. Godkjenning av referat fra møte 05.09.12 

Ingen innsigelser 



 

3. Informasjon fra TA v/Ole Henrik Alstad 

I forkant av møtet ble avtrekksskapene på ernæring stengt grunnet ombygging. Dette var 

varslet. Imidlertid var det ikke meningen at ventilasjonen også skulle kuttes. Verneombud 

ved ernæring lurte da på om det var trygt å oppholde seg på laben. Driftsleder og IMBs 

ledelse vil følge opp saken fortløpende til ventilasjonen fungerer som normalt igjen. 

Nye avfallssteder er under etablering. Det ble bedt om at det orienteres om «åpningstider» 

for papp-pressen. 

Nøkler – disse skal ikke tas med hjem, men oppbevares i en safe ved den lokale enhet. IMB vil 

gå igjennom rutiner for ansattes oppbevaring av UiO-nøkler. 

Persienner – hele bygget skal få nye utvendige persienner. 

Sydenden av bygget pusses opp. Trappen ved nåværende hovedinngang skal tas bort for å 

bedre fremkommelighet for varetransport. Sykkelstativ vil settes opp. 

Det ble bedt om at det skiltes til den nye ekspedisjonen i 1. etasje fra vareinngangen i 

underetasjen. Adm sjef følger opp overfor prosjektgruppen som er ansvarlig for ny skilting. 

 

4. Informasjon om behov som er meldt til BHT for 2013 

Totalt er det meldt inn behov for 520 timers arbeid til BHT. Dette gjelder for følgende 

områder: 

a) Yrkeshygieniske målinger 

b) Eksponeringsmålinger 

c) Inneklima 

d) Dyreavdeling – sammenligning av ny og gammel 

e) Ergometriske arbeidsplassmålinger 

f) Risikovurdering – for svangerskap m.v. 

g) Hvilket tilbud skal gis til ikke-faste ansatte ved Dyreavdelingen? 

h) Målrettede helseundersøkelser – for Dyreavdeling samt forskergrupper som har meldt 

inn behov 

 

5. Avviksmeldinger ved IMB 

Saken ble ikke behandlet grunnet Anne Skottes fravær 

 

 

 



6. Informasjon om Helsedirektoratets inspeksjon av GMO.aktivitet v/Eva Mjelde 

Inspeksjonen innbefattet 4 avdelinger ved IMB. I forkant ble det sendt inn dokumentasjon til 

direktoratet.  Hver avdeling gjorde rede for sin beredskap knyttet til genmodifisert 

virksomhet. Infrastruktur ble sett på, rom for rom. IMB har ikke fått meldt inn alle rom og 

noen rom har endret brukerfunksjon. I rapporten fra direktoratet vil de ventelig påpeke at 

dette må rettes opp og oppdateres.  Rapporten må anses som foreløpig da, det innen 2 år er 

ventet ny og mer grundig inspeksjon fra direktoratet. 

 

7. Oppdatering om nybygget, ferdigstillelse og bruk av ulike rom v/Eva Mjelde 

Store auditorium (Rotunden) er ikke ferdigstilt.  Det kan brukes (bookes via Teknisk avdeling), 

men der er ikke brukerstøtte for IT. Kaffebaren er ikke åpnet. I tillegg er det noen pågående 

justeringsprosjekter. Hvilke rom som skal være tilgjengelig for booking i Finn Rom må det tas 

en avgjørelse på. 

 

8. Status for ny dyreavdeling v/Eva Mjelde 

Før man har fått klarering og gjennomført testing av anlegget kan avdelingen ikke åpne. 

Dette innebærer at oppstart og flytting fra gammel til ny dyreavdeling blir utsatt. Det er 

imidlertid håp om at den «rene» delen av avdelingen kan starte opp i forkant av resten av 

avdelingen. 

 

9. Planlagt evaluering av linjelederstruktur v/ Eva Mjelde 

IMBs linjelederstruktur har nå vart noen år. Strukturen, med lederroller i midlertidige verv, 

skal evalueres våren 2013. Et eksternt konsulentbyrå vil engasjeres for å fasilitere 

evalueringsprosessen og det vil også søkes alternative modeller for struktur. 

 

10. Eventuelt 

Ingen saker 

 

 


